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Indkaldte:  Jan Blank, Sophie Vraa Østergaard, Torben Christensen, Morten Iversen, 
Christina Mejrsk 
Sanne Elise Langdahl, Claus Børsting  
Esben Horn Risgaard, Camilla Lægsgaard, Janne Moosgaard 

Gæster: Søren Mikkelsen, suppleant for skolebestyrelsen 
Anders Bech Johansen, suppleant for skolebestyrelsen 

Afbud: Torben Christensen 

Ordstyrer: Jan Blank 

Referent: Camilla Lægsgaard 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat: 

Referat fra mødet den 12. september 2024 er godkendt på mail og findes på skolens hjemmeside 

 

2. Faste punkter: 

a. Orientering om økonomi og budget v. Camilla Lægsgaard 

Vi budgetterer pt. med et underskud på ca. 2,6% 

b. Orientering om aktuel status på skolen 

  Der er generel god trivsel på skolen  

Praktik for elever i overbygningen – der er startet praktiker op for nogle elever bl.a. på en 

campingplads og som holdleder for et håndboldhold. 

Der arbejdes i et internt udvalg med den fremtidig skolestruktur – herunder overgange både 

mellem børnehave og skole og mellem skole og STU m.fl. Der arbejdes også med interne 

overgange, når elever f.eks. skal skifte klasse eller skal flytte fra indskoling til mellemtrin.                 

 

3. Orientering om ansættelser 

Vi er i gang med at ansætte pædagogmedhjælpere, pædagoger og 1 pædagogisk leder. 

 

Esben orienterer endnu engang om grunden til at vi ansætter en pædagogisk leder mere. 

Da Camilla mest har personaleledelse i forhold til det administrative område, er der kun Janne og 

Esben til at have pædagogisk ledelse. Esben har en del andre opgaver i forhold til forvaltning og 

kommunen, så derfor bliver ledelsesspændet for stort i forhold til at varetage den pædagogiske 

ledelse ordentligt og i henhold til det medarbejderne ønsker. 

  

4. Forældretiltag 

 Forældremøde – der har været positiv feedback på oplæg på forældremødet 

 Bedsteforældredag – kan det f.eks. gives mulighed for at deltage i fredagssang 

Forældrecafé – skolen stiller gerne et rum til rådighed til forældrecafé – det kunne f.eks. 

være temaer som tegn til tale, skyggebørn, mm. 

 
5. Orientering om henvendelser: 

o Henvendelser fra forældre på skolen – ingen henvendelser 
o Henvendelser fra personalet – medarbejderrepræsentanterne informerer om at der har 

været en del fravær blandt personale i enkelte teams – fraværet skyldes ikke forhold på 
skolen. 

o Henvendelser til ledelsen - ingen henvendelser  
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6. Punkter til kommende møde 

 Hvilke tiltag skal der gøres ift. at udbygge forældresamarbejdet 
 Principper for kommende skoleår 
 Nyt budget  
 

7. Eventuelt 

Søren og Anders har meldt sig som suppleanter til skolebestyrelsen og er derfor inviteret til dette 
møde 
 
Jan Blank starter en Facebook gruppe for forældre på Rosenvængets Skole. 

 

Næste møde 23. januar kl. 17-19 – forældrene mødes til formøde 16.30 


